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SVĚT: Některým z vás jistě nemusím Mika Yeadona představovat. Na samém začátku
„plandemie“ upozorňoval na mnohé z toho, co se časem ukázalo být naprostou pravdou. Již
v roce 2020 upozornil na to, že mRNA „vakcíny“ budou zejména pro mladé lidi a ženy v
plodném věku velmi škodlivé a také byl cenzurován za to, když tehdy prohlásil, že i
„očkovaný“ se může nakazit nebo nemoc přenášet. Měl pravdu, ale byl nálepkován za
dezinformátora. Přitom dezinformátoři byli ve skutečnosti v mainstreamových médiích a
mezi zkorumpovanými rádoby odborníky a politiky.

Mike Yeadon je bývalý vědec a viceprezident společnosti Pfizer, který od začátku „pandemie“
odvážně vystupoval proti všem lžím politiků a uplacených odborníků, byl za svá varování
perzekuován. Přesto po celou dobu oslovuje všechny ty, kdo se nenechali zmanipulovat. Nyní se opět
obrací na veřejnost v článku, který si můžete přečíst níže.

Dále již Mike Yeadon:

Vážený pane nebo paní, nervózně se rozhlížíte a přemýšlíte: „Co se to tu sakra děje?“ Doufám, že to
není příliš kontroverzní. Je to jistě děsivé, ale věřím, že jsme stále na správné straně katastrofy, a
pokud si dostatek z nás uvědomí, co se děje u nás a v celém demokratickém světě, můžeme situaci
znovu zvrátit. Ale opravdu nám nezbývá moc času. Myslím, že je pravděpodobné, že nadcházející
zimu se věci nenávratně změní.

Všechno, co se stalo a děje, se stává mnohem jednodušším a dává smysl, když se přinutíte myslet na
nemožné. Pokud vezmete váhavý postoj, že naše vláda aktivně pracuje na tom, aby nám ublížila,
rozložila moderní společnost a zotročila lidi v digitálně řízeném totalitním světě, všechno sedí. Nic
není nadbytečné.

I když si hned řeknete, že je to absurdní, zkuste to prosím alespoň nyní.

Nadále vás žádám, abyste zaujali experimentální postoj, že média, ovládaná pouze šesti globálními
korporacemi spojenými s jedinou globální organizací, o které jste všichni slyšeli, vám bezohledně
lžou a činí tak již více než dva a půl roku. Totéž platí o internetu, který ovládají neméně globální
korporace, které jsou navíc všechny připojeny ke stejné globální organizaci.

Jsem si jistý, že je to pravda, protože vše začalo vědeckým podvodem souvisejícím s viry, doplněným
neúnavnou kampaní strachu a opatřeními, o nichž se vědělo, že jsou zbytečná, ničí ekonomiku a drtí
občanskou společnost. Pak jsme byli nuceni přijmout zbytečné, neúčinné a úmyslně nebezpečné
injekce. To je samozřejmě ohavný zločin. Nikdy tu nic podobného nebylo.

Neměl bych absolutně žádný důvod to říkat, kdybych si nebyl jistý. Jsem si jistý. To vše se stalo v
mém okrsku, na mém poli.
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V oblasti biologických věd se pohybuji 41 let, od vysoké školy až po úspěšného generálního ředitele
pro biotechnologie a byl jsem globálním ředitelem výzkumu a viceprezidentem respiračního oddělení
společnosti Pfizer (1995–2011). Zde je to, co o mých úspěších napsal bývalý člen představenstva
společnosti Pfizer. Zním jako blázen?

Poskytl jsem více než 70 rozhovorů, všechny cenzurované. Byl jsem ošklivě pomluven. Tohle je
propaganda. To ukazuje, čeho jsou schopni.

Mnozí se divili, proč se lidé v minulosti tyranům nepostavili. Součástí je strach. Ale je to víc než to,
protože normální lidé jako vy a já si prostě nedokážou představit, že by byli tak zlí. Věříme v
lidskost. A také bychom měli. Většina lidí je dobrá. Jen málo z nich je skutečně děsivě hrozných. Ale
někteří ano. Je to neschopnost uvěřit, že se to skutečně děje. To je to, co bránilo lidem vznášet
námitky, když je měli vznášet, když bylo mnoho důkazů, ale ještě se nedostaly k jejich dveřím, jejich
rodině. Jdou po vás a vašich dětech. Existuje dostatek důkazů o dlouhodobém plánování.

Teď je to na vás. Opravdu nevím, co jiného dělat.

S pozdravem,

Mike

Tolik vzkaz od Mika Yeadona, který se v něm obrací na světovou veřejnost zejména v tzv. západním
světě. A ve všem má naprostou pravdu. Především pak v tom, že je třeba, aby většina lidí pochopila,
co se děje, neboť jen tak lze všechny procesy zvrátit. Jenže zatím současné dění pochopila pouze
menšina. Někdo odhalil jen část agendy, ale ne všechny souvislosti. Nechápou kontext celého dění
nejen posledních již téměř 3 let.

Zásadní je, že většina takzvaných „spáčů“ si vůbec nepřipouští, že by ti nahoře – tedy všichni, kdo za
přeměnou světového řádu stojí i jejich loutky – byli tak bezskrupulózní a zlí. Oni jsou ve stejné situaci
jako Němci ve 30. letech – drtivá většina věřila Hitlerovi. Dnes je to globální důvěra ve zločince, co
udržuje lidi ve stavu, kdy většina vůbec nechápe co se děje. Jenže až to pochopí, může být příliš
pozdě…
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